
16. Rapport activiteiten BOIC/IFSO en Coupe de la Jeunesse: 

Belgian Olympic and Interfederal Committee(Team Belgium) – Gwenda Stevens 

Functies opgenomen binnen het BOIC: 

▪ Lid van het bestuursorgaan BOIC 
▪ Lid van het dagelijks bestuur 
▪ Voorzitster van de commissie officials 
▪ Lid van de Gender Equity Commissie  
▪ Lid van de Benoemings- en Remuneratie Commissie 
▪ Lid van de Athletes’ Entourage Commissie 

Met de Olympische en Paralympische Spelen in het zicht, zijn de voorbereidingen volop 
begonnen. Zowel ter plaatse in Parijs met het Belgium Lotto House alsook hier in België 
met het Olympic Festival te Middelkerke.  De catwalk to Paris 2024 was een groot succes 
in december 2023 waarbij de kledij werd onthuld voor de atleten en entourage.  

The Urban Youth Games zullen onder vleugels van het BOIC genomen worden wat zeker 
toe te juichen is omdat de organisatie de Olympische waarden kan meenemen naar de 
scholen. 

Het NEO-project zet door, dit wil zeggen dat het gebouw van het BOIC tegen de grond gaat 
en wij ergens anders onderdak zullen vinden tot ongeveer 2027. Het NEO-project is een 
mooi ambitieus  plan waarbij o.a. een nieuw sportpark zal aangelegd worden. BOIC zal in 
onderstaand gebouw komen. 

 

 



Bij de commissie Officials werken we aan projecten zoals ons jaarlijks evenement tijdens 
de Week van de Official met als thema Young Officials with International ambition. Hier 
kwamen Laurine Delforge, Olympic Hockey Official en Paul Wylleman, Team Belgium 
Expert Psychology, spreken over hun ervaringen. Paul sprak over het mentale welzijn en 
de psychologische uitdagingen voor scheidsrechters.  

 

Voor 2024 proberen we met VSF/Sport Vlaanderen en AISF/ADEPS een “week van de 
official” gemeenschappelijk te houden.  

Ook werken we nu nauw samen met het NOC Nederland op gebied van de officials. Ons 
plan om een uitreiking toe doen van de Official van het Jaar zetten we nog steeds door en 
hopen dit jaar of volgend jaar dit te kunnen organiseren. 

Via het BOIC zit ik ook bij IFSO(International Federation for Sport Officials) in functie als 
ondervoorzitster. Op regelmatige tijdstippen hebben wij online meetings en de 
algemene vergadering heeft plaats gevonden in Brussel, bij de burelen van FISU, 
Chateau de la Solitude. 

 

 



Voor de commissie Gender Equity hebben we volop verder gewerkt aan het Erasmus 
project GAMES(Guidance to Achieve More Equal Leadership in Sports) https://games-
project.com/. Meetings werden georganiseerd in Istanbul(TUR), Athene(GRE), 
Prague(CZE) en ons groot evenement hebben we in Brussel gedaan waarbij we onze Pool 
of Actions hebben medegedeeld aan de federaties. In bijlage vind je de verkorte versie van 
het project. Onderstaande objectieven werd aan de federaties gegeven wat zowel voor 
BOIC als voor de federaties van toepassing zou kunnen zijn. Let wel, het zijn objectieven 
en geen opleggingen. 

 

 

https://games-project.com/
https://games-project.com/


Vanuit de GE commissie zit ik ook in de werkgroep van VRT/Sporza, Diversiteit en 
Vrouwensporten. Wij werken ook via een Whatsapp groep waarbij we opmerkingen 
meteen kunnen doorgeven. We hebben meeting gehad terplaatse bij Sporza en online. 

 

Coupe de la Jeunesse 2023 

In 2023 ben ik herverkozen geweest als secretaris-generaal tijdens de Algemene 
Vergadering van de Coupe in Amsterdam. Vorig jaar hebben we voor de eerste keer een 
Coupe Beach Sprint georganiseerd in Donoratico(ITA). Een paar landen mankeerden 
waaronder België die op hetzelfde weekend het BK lange boten hadden. Voor 2024 gaan 
we eerder naar eind oktober, begin november om te organiseren en we vermoeden 
hiermee een grotere deelname van de landen.  


